
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 24. září 2024  
 

 

Přítomni:      prof. Jeníček, doc. Hlinčík, prof. Kubička, dr. Bindzar, prof. Kočí, prof. Bartáček, 

doc. Pohořelý, dr. McGachy – MSTeams, dr. Šmejkalová, dr. Kouba, Ing. Šritrová 

Omluveni:    doc. Sýkora,   

 
 

Informace z KR  
 

Rektor 

 Informace o povodních, VŠCHT věnovala dar poškozeným obcím. 

 Informace o požárním cvičení. Bude následovat oficiální zpráva. 

 Probíhá jednání s odbory o znění nové kolektivní smlouvy.  

 

Kancléřka 

 Škola musí připravit návrh komise pro mezinárodní evaluační panel. Fakulty musí navrhnout 

potencionální kandidáty. 

 

Pror. Jahoda  

 

Pror. Novák  

 Výsledky biblio i nebibliometrických výstupů. Zpracování bude mít na starosti oddělení pro 

transfer technologií. 

 Fond Open Access se rušit nebude. 

 

Pror. Matějka  

 V pátek proběhne setkání s delegací z Hongkongu. 

 Navazují se kontakty s univerzitou v San Sebastianu. 

 

Pror. Rumlová  

 Na VŠCHT bylo zapsáno 132 nových studentů doktorského studia. Počet studentů je zhruba 

stejný jako v loňském roce. 

 Padl návrh, zda fakulty nechtějí zřídit pozici proděkana bez portfeje pro doktorské studium. 

 Standard školitele – připravuje se příručka. 

 

Senát (prof. Cibulka) 

 Budou vyhlášeny doplňující volby do senátu. 

 

Různé 

 Školení pracovně-právní odpovědnosti. Proběhla diskuze o pojištění školy. 

 

Ing. Kovaříčková – oddělení vědy a transferu technologií 

 Pomoc při implementaci výsledků.  

 Problematika spin-off projektů. 

 Projekt Proof of Concept – projekt má napomoci s posunem nových technologií. Přihlašování 

od 16.9. 

 

 

Příští kolegium rektora se bude konat 15. 10. 2024 

 



 

Informace z KD 

 

prof. Jeníček – děkan 

 Pan děkan bude v týdnu od 30. 9. do 4. 10. na služební cestě. Zástup doc. Hlinčík. Na RVH 

bude zástupcem prof. Kubička. 

 Anketa o fungování rektorátních pracovišť. Pokud je třeba ji ještě doplnit, zaslat panu děkanovi. 

Uzávěrka je 30. 9. 

 Čerpání osobních nákladů pracovišť bylo rozesláno. 

 Pedagogická stipendia studentů. V platnost vstoupil nový výnos. Pro studenty, kteří nesplňují 

podmínky je možnost podat si žádost do 25. 9. k rukám Ing. Šritrové. 

 Termíny oborových rad, 8.10. Energie a paliva, 9.10. Chemie a technologie ochrany životního 

prostředí. 

 9. 10. se konají bakalářské promoce.  

 Končí funkční období současné disciplinární komise pro řešení problémů studentů. Návrhy na 

nové členy, jmenovací dekret vytvoří Ing. Šritrová. 

 

dr. Bindzar – proděkan pro pedagogiku 

 V novém Spinu vyšel rozhovor s prof. Jahodou. Pan děkan a pan proděkan doporučují si tento 

článek přečíst. 

 Kontrola a revize státnicových okruhů probíhá. Zkontrolované okruhy zaslat ve wordu i pdf dr. 

Březinovi a Š. Dintarové. 

 22. 10. ve 14.00 bude probíhat online státnicová zkouška DD studenta. Dr. Bindzar prosí o dva 

členy komise. 

 Vypisování témat bakalářských prací. Pro kontrolu se bude zasílat seznam garantovi studijního 

programu, zajistí děkanát. 

 Škola nerozvrhuje předměty s nízkým počtem studentů (zatím hranice 5) do veřejných 

poslucháren. Dr. Bindzar navrhuje vytvoření malé fakultní posluchárny pro tyto případy. Jaký 

je osud místností v budově Zikova (bývalý Cesnet)?  

 
doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum  

 SVK proběhne 28. 11. Fakultní koordinátor dr. Kyselová. Ústavní koordinátoři - 217 doc. 

Říhová, 218 Ing. Juklíčková, 228 dr. Kyselová, 240 dr. Rippelová, 241 dr. Purkarová. Studenti 

se mohou přihlašovat do 30. 10. Každá sekce musí mít minimálně 6 studentů. Z důvodu vyšší 

moci (nemoc) se může pokračovat i při nižším počtu studentů. 

 IGA - diskuze jakým způsobem bude probíhat v příštích letech. Novela vysokoškolského 

zákona bude v platnosti od 1. 1. 2025., bude třeba nalézt finance na stipendia doktorských 

studentů. 

 Diskuze jak bude v budoucnu probíhat doktorské studium. 

 Standard školitele.  

 

prof. Kubička - proděkan pro styk s průmyslem a zahr. styky, dr. Šmejkalová 

 DoD – proběhnou 29. a 30. 11. Stánky FTOP budou v I. patře směrem k můstku. 

 2. 10. proběhne exkurze studentů po ústavech s nabídkou témat BP a DP. 

 24. 10. proběhne 4Elements. 

 Doučování studentů I. ročníku bude probíhat i v letošním roce. 

 

Ústav 217 (prof. Bartáček) 

 Výměna předmětu v programu Udržitelnost a oběhové hospodářství. Proběhla diskuze členů 

kolegia děkana. Změny ve studijních programech mohou jejich garanti provádět pouze po 

včasné konzultaci s pedagogy a ústavy (jejich vedoucími), kterých se změna týká. Současně je 

třeba změnu před realizací konzultovat s proděkanem pro pedagogiku! 

 



Ústav 218 (doc. Pohořelý) 

 

Ústav 228 (doc. Hlinčík) 

 

Ústav 240 (dr. McGachy) 

 Anglická konference studentů DSP, bude možnost náhrady za mezinárodní konferenci? Na 

FTOP stále platí povinnost absolvovat naši anglickou konferenci. 

 

Ústav 241 (prof. Kočí) 

 

Senát (dr. Kouba) 

 Schválil záměr nového studijního programu Zelená chemie.  

 Vydal souhlasné stanovisko s odstoupením člena vědecké rady na vlastní žádost. 

 

Ing. Šritrová  

 Kontrola absolvované mezinárodní stáže? Proběhla diskuze.  

 Vedoucím ústavů budou rozeslány tabulky k zasedání OR se studenty DSP. Prosím o kontrolu 

a případné doplnění informací. Termín pro zaslání zpět je do 3. 10. 2024. 

 

Různé 

 

 

Příští termín konání kolegia děkana úterý 15. 10. 2024 již ve 13.30 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


